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Gezamenlijke commissies
Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: H.R. Jaarsma
Griffier: S. Wannet 
Hart voor Hilversum:  mw. M. Boumadkar Boukhriss en J.A.C. Slingerland
D66: M.J. den Boer; mw. A.A.S. den Daas, J.E.M.G. Göbbels, mw.M.D. Groesz, 

R.S. Schuurmans, mw. M.I van Vliet en mw. V. Wesselink
VVD: H.H. Fennema, mw. H.M.G.J. van de Linde en M.F. Vogel
GroenLinks: P. Veenendaal en J.A. van Waarden
CDA: G.J. Postma, D.E.O. Streutker
ChristenUnie: mw. A.F. Vreugdenhil-de Blécourt
PvdA: mw. F.F. van Drooge en mw. J. Kalk
SP: mw. B. Verweij; 
Leefbaar Hilversum: --.
Hilversums Belang: H.P. Blok en mw. W.G.J. van der Tol.

College: P. Broertjes, burgemeester en W.M. Jaeger, J. Kastje, A.R.C. Scheepers, F.G.J. Voorink, mw. 
K.J. Walters en mw. A.J. Wolthers, wethouders.

1. Vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom.

Besloten wordt de agendapunten 3 en 4 gezamenlijk te behandelen.

De agenda wordt vervolgens vastgesteld.

2. Mededelingen van de voorzitter
Er zijn geen mededelingen. 

3. Jaarstukken 2018 Resultaatbepaling
4. Jaarstukken 2018 Resultaatbestemming
(De agendapunten 3 en 4 worden gezamelijk behandeld.)

De heer Vogel, voorzitter van de Audit- en rekeningencommissie:
- deelt mee dat die commissie de jaarstukken heeft besproken en ook met de accountant heeft 

gesproken;
- merkt op dat er een goedkeurende accountantsverklaring is afgegeven en het proces met de 

gemeente goed is verlopen;
- is tevreden over de werkzaamheden van de nieuwe accountant.

Het CDA: 
- staat voor een duurzaam financieel beleid en vindt het daarom zorgelijk dat structureel meer 

geld is uitgegeven dan ontvangen; structurele baten en lasten zijn al jaren niet in balans;
- vindt sprake van planoptimisme: veel plannen en weinig realiseren; er is eigenlijk sprake van 

uitgestelde kosten;
- informeert hoe het college onderbesteding voorkomt en ambities waarmaakt;
- is van mening dat voldoende geld te reserveren is om grote projecten waar te maken, maar 

maakt zich ook zorgen over de financiële beheersbaarheid van 40 projecten; de financiële 
beheersing moet verbeteren en de risico’s verminderen;

- vindt het aannemen van personeel goed;
- ziet de ratio’s verslechteren en pleit voor een groei van reserves om grote investeringen te 

kunnen waarmaken;
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- juicht participatie van de samenleving toe, maar heeft het college het afgelopen jaar zien 
worstelen met die ambitie, zoals bij de totstandkoming van fietsparkeren; er zijn namelijk te 
weinig fietsparkeerplekken; er is een verschil tussen de leef- en systeemwereld; de fractie is 
benieuwd naar de evaluatie;

- ziet ook bij het Stationsgebied verbetering door het onderzoek naar de verbinding tussen Oost 
en West;

- vindt het goed buurtbeleid en buurtspelen weer op de agenda te zetten en vraagt of die in 2020 
echt gehouden zullen worden;

- zou graag een breed onderzoek zien naar de behoeften van Hilversummers op het gebied van 
cultuur en evenementen; de fractie ziet graag evenementen met verenigingen;

- ziet dat de prestaties van de GAD onder de maat blijven; zonder aankondiging containers 
wegnemen is niet goed;

- vindt de vrijwilligersaanpak nog steeds te karig en ambities te mager geformuleerd; een 
enquête over het vrijwilligerswerk kan zij de raad op 10 juli aanbieden;

- kondigt een motie over eenzaamheidsbestrijding aan;
- bevreemdt het overschot op het peuterspeelzalenbeleid; dit jaar wordt het beleid volgens 

amendement A 17/66 geëvalueerd; gevraagd wordt of die onderbesteding terug te zien is in de 
evaluatie en of het college op koers ligt om de evaluatie van het onderwijskansenbeleid tijdig 
aan de raad aan te bieden;

- is blij met de inspanningen op het gebied van verkeersveiligheid en wil een actiever beleid om 
te bezien of beleid subsidiabel is;

- pleit al jaren voor een terras in Oost aan de rand van de hei; er kan een voorzieningenvisie 
voor de wijken ontwikkeld worden en gevraagd wordt hoe de wethouder daartegen aan kijkt;

- stelt vast dat het aantal meldingen van datalekken toeneemt; de fractie vraagt wat de 
wethouder doet ter verbetering;

- wil een financieel beleid met structurele baten en lasten die in evenwicht zijn en vraagt 
daarmee rekening te houden bij verdere begrotingsvoorstellen.

Hart voor Hilversum:
- vindt de jaarstukken goed leesbaar en verzorgd en complimenteert het college daarmee, 

alsmede met de beantwoording van de technische vragen; ambtenaren worden bedankt voor 
hun werkzaamheden;

- neemt met genoegen kennis van de goedkeurende accountantsverklaring inzake 
rechtmatigheid en getrouwheid van het financieel beheer over 2018; 

- ziet dat niet alle doelen zijn behaald in verband met planningsoptimisme op basis van 
onderbestedingen; een realistische planning en goede ambtelijke capaciteit zijn nodig;

- stelt vast dat veel voorgenomen doelen wel zijn gehaald, zoals een Masterplan Arenapark, de 
voorbereidingen van ontwikkelingen in het Stationsgebied, de opstart van de 
citymarketingorganisatie en het betrekken van inwoners, maatschappelijke organisaties en 
ondernemers bij de energietransitie via Challenge H100, een groot duurzaamheidsevent, de 
opstart van een tweejarig programma Ontmoeten en ondersteunen in de wijken, de opening 
van een buurtkamer in winkelcentrum De Riebeeck, de opening van tijdelijk buurthuis De 
Kleine Lelie aan de Hilvertsweg, de afronding van het project Hilversum fietst, het verlenen 
van een korting aan minima voor de collectieve ziektekostenverzekering en het maken van een 
aanvang van de afronding van herinrichting van de Egelshoek;

- valt de tussentijdse winstname  € 4 miljoen bij Anna´s Hoeve op; dergelijke winstnemingen 
zijn nog enige jaren geprognosticeerd, maar zullen daarna stoppen;

- vindt het saldo van € 3,7 miljoen positief, maar stelt dat het negatief zou zijn bij niet 
onttrekken van € 9,3 miljoen uit de reserves;

- verzoekt het college aandacht te besteden aan het niet in balans zijn van structurele baten en 
lasten;

- zag het eigen vermogen dalen met € 6,3 miljoen;
- ziet dat de waarde van de voorraden grondexploitaties met € 20 miljoen is gedaald en vraagt 

waardoor die daling hoofdzakelijk is te verklaren;
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- vindt de houdbaarheid van de financiën op de langere termijn een bron van zorg; het college 
wenst dat goed te monitoren, opdat een oplopende schuldpositie de begrotingsruimte op 
termijn kan verminderen;

- wijst op de houdbaarheidstest van de VNG voor gemeentelijke schulden en vraagt of het 
college die test wil uitvoeren en of het de uitkomsten daarvan met de raad wil delen;

- vraagt of de gemeente een risico loopt bij de Stichting Hilversum Marketing en De Vorstin en 
of het voor de hand ligt die in de weerstandsparagraaf op te nemen;

- ziet het percentage inwoners dat zich deel vindt uitmaken van de eigen buurt in twee jaar tijd 
dalen met 5 naar 35; het percentage inwoners dat zich ondersteund voelt bij het nemen van 
initiatieven is met 8 gedaald naar 44; kennelijk heeft buurtgericht werken nog niet het 
gewenste resultaat en gevraagd wordt of het college het daarmee eens is; 50% van inwoners is 
slechts bereid een bijdrage te leveren aan de eigen buurt en dat was 59%; in welke 
oplossingsrichtingen denkt het college om inwonersparticipatie meer handen en voeten te 
geven en hen meer verantwoordelijk te voelen voor het wel en wee in hun eigen buurt;

- vraagt hoe het staat met het onderzoek naar het Dudok monument en of de raad van de 
resultaten op de hoogte wordt gebracht; wellicht ligt een nieuwe overheveling opnieuw in het 
verschiet.

De SP:
- sluit zich grotendeels aan bij het CDA en deels bij Hart voor Hilversum;
- ziet veel incidenteel geld gevonden worden, bijvoorbeeld bij exploitaties;
- wil bij het sociaal domein over scenario’s praten met sturingsmogelijkheden;
- baart het rioleringsplan zorgen en wil daarover meer duidelijkheid op korte termijn;
- is blij met de managementrapportage, met stevige aanbevelingen; graag ziet zij een duiding 

van termijnen waarbinnen het college met de commissie wil doorpraten over aanbevelingen;
- verbaast het dat artikelen 8, 11 en 20 van de Financiële verordening slecht gevolgd worden, 

bijvoorbeeld bij het nakomen van bestedingsdoelen voor het Dudok monument, het 
mediafonds en de Kerkbrink; zij stelt voor de middelen daarvoor naar de algemene middelen 
over te hevelen; 

- baart het planoptimisme ook zorgen, wat duidt op te weinig begroten en zaken niet realiseren; 
jeugdzorg en GGZ hebben gefaald; hoe wordt in de toekomst voorkomen in het sociaal 
domein achter de feiten aan te lopen;

- ziet een enorme kluif op het bord van de wethouder Wonen liggen waarover kadernota en 
jaarrekening weinig zeggen; gevraagd wordt om een toelichting;

- ziet meer inhuur vanwege de collegewensen en vraagt hoe die wordt teruggebracht;
- vraagt om de toezegging om een document over het streefbeeld van de organisatie, 

dienstverlening, e-dienstverlening en werken met klantreizen naar de commissie te doen 
toekomen;

- sluit zich aan bij de vraag van Hart voor Hilversum over verbonden partijen;
- ziet bij uitkeringen de duimschroeven aangedraaid; € 4,5 miljoen wordt uitgegeven aan 

wachtgeld voor ex-wethouders en hen wil de fractie ook aansporen tot het vinden van werk; 
gevraagd wordt wie daarmee bezig is en wat er gebeurt om deze wachtgelden te verlagen en 
gewezen wethouders aan het werk te krijgen.

D66:
- complimenteert het college met het tillen van de begroting en het financieel beheer naar een 

hoger plan en vertrouwt erop dat wethouder Walters het goede werk in de toekomst voortzet;
- ziet vele incidentele baten in de rekening en stoort het dat het college doet alsof er een 

overschot is; de algemene reserve neemt echter af;
- vindt de doorkijk naar de Begroting 2020 niet bemoedigend en kijkt uit naar de balans tussen 

structurele inkomsten en uitgaven;
- ziet op mantelzorg een onderbesteding van € 66.000,- en bij ontmoeting en ondersteuning 

€ 50.000,- vanwege planoptimisme; gevraagd wordt of het eerste bedrag kan worden 
overgeheveld naar 2019;

- mist een brede visie op de transformatie van zorg naar welzijn;
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- is blij met het nieuwe beleid voor schuldhulpverlening, maar in afwachting hiervan zijn de 
diensten preventie en coaching niet geleverd; dat vindt D66 teleurstellend en gevraagd wordt 
wat de wethouder daarvan kan zeggen;

- ziet een hogere tevredenheid voor het Sociaal Plein en hoopt die lijn vast te houden;
- ziet dat volop wordt ingezet op vergroening, maar aan het percentage hernieuwde elektriciteit 

niet kan worden voldaan; gevraagd wordt dat volgend jaar wel te halen;
- vraagt of op de Groest bomen herplant zullen worden conform de daarover aangenomen 

motie;
- vraagt of de bezoekersdoelen voor 2019 voor cultuur worden gehaald en of er een beeld is van 

verschillende leeftijdsgroepen van bezoekers;
- vraagt zich af of er voor 2019 een concreet plan voor cultuureducatie zal zijn en of er aan het 

Metropole Orkest daarbij ook een rol wordt toebedeeld als tegenprestatie voor subsidie;
- vraagt of het college iets kan doen aan bedrijventerrein Kerkelanden dat er slecht bij ligt.

De PvdA:
- ziet een gebrek aan realistisch begroten bij de jeugdzorg en de Wmo; er is weer een 

overschrijding van € 2,2 miljoen, wat ten opzichte van de oorspronkelijke begroting 
€ 6 miljoen is; het gaat om een structurele stijging van de kosten; alle andere posten en 
overschrijdingen zijn allemaal incidenteel;

- wacht op een onderzoek van het college om te bepalen of bij te sturen is;
- ziet dat 276 nieuwe woningen zijn gerealiseerd, waarvan slechts 73 sociale woningen; in een 

raadsinformatiebrief was het aantal nieuwe sociale huurwoningen 160; het college wordt 
gevraagd om een verklaring van dat verschil;

- vindt 10 gerealiseerde nieuwe middenduurwoningen niet hoog;
- las in de raadsinformatiebrief dat er meer dan 200 sociale huurwoningen zijn verkocht die niet 

in de jaarrekening zijn genoemd; het college lijkt een positiever beeld te willen voorschotelen 
prestaties blijven onder de maat;

- vervolgt met overhevelingen van € 3,3 miljoen naar 2019; dat bedrag stijgt elk jaar en soms 
zijn er geen concrete uitvoeringsplannen;

- informeert naar de stand van zaken met betrekking tot het Dudok monument; wellicht komt 
het project niet van de grond en moet er iets anders gebeuren met het geld dat beter 
uitvoerbaar is, zoals het realiseren van een fontein op het terrein van het voormalige GAK-
gebouw;

- constateert dat de voorziening onderhoud kunstwerken wordt opgeheven; daarvan zijn er veel 
in Hilversum en wellicht is het goed om daarvoor een plan op te zetten;

- ziet het gevelherstelfonds voor het derde jaar overgeheveld en vraagt of de Leeuwenstraat 
klaar is; werkzaamheden in de Herenstraat liggen stil;

- ziet de motie over mobiliteitsplannen niet uitgevoerd en vraagt eveneens aandacht voor andere 
niet uitgevoerde moties;

- vraagt om meer realisme bij het vaststellen van ambities en begroten;
- concludeert dat het uiteindelijke resultaat € 1,7 miljoen negatief is, terwijl het persbericht 

alleen maar over een positief resultaat gaat; in hoeverre is het college bereid een realistisch 
beeld te geven.

De VVD:
- complimenteert de wethouder Financiën met de kleine plus, ook met winstnemingen vanuit 

Anna’s Hoeve wat een aandachtspunt is;
- is bezorgd over de gemeentelijke schuld die is opgelopen door Crailo, waar een fantastische 

ontwikkeling voorligt;
- vindt het relevant hoe de gemeente uiteindelijk gelden inzet en wat dat betekent voor de 

schuld; in dat licht bezien is de schuld, ook gezien de rente van 0%, niet direct een zorg;
- zal letten op de schuld, maar wijst erop dat er wordt ook gebouwd aan Hilversum;
- constateert dat de waardering voor het centrum terugloopt en verbaast dat cijfer; is benieuwd 

of de wethouder daarnaar verder onderzoek doet en de sfeer en beleving verder wil verbeteren;
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- twijfelt over het doorzetten van het Dudok monument en het enthousiasme daarvoor is 
enigszins bij de fractie weggeëbd; de SP doet het deugd dat de VVD zegt het Dudok 
Monument wellicht te moeten herzien; conform artikel 8, 11 en 20 wordt niet voldaan aan de 
eisen van de Financiële verordening, zodat reserves opgeheven zouden moeten worden; de 
VVD meent dat er concrete onderliggende plannen zijn en het gaat haar meer om de snelheid 
waarmee men plannen realiseert;

- ziet de bezoekers van culturele organisaties in een jaar tijd afnemen van 750.000 naar 650.000 
en vraagt wat daaraan te doen is;

- stelt vast dat de kpi op het gebied van winkelleegstand niet wordt gehaald en vraagt of de 
gemeente genoeg doet om winkelketens naar Hilversum te halen; de PvdA vraagt of de VVD 
bereid is een leegstandsverordening aan te nemen; de VVD verklaart zich daartoe niet bereid;

- vraagt aandacht voor het meenemen van het Integraal Veiligheidsplan bij de programmas’s 
Wijken, Wonen en Bouwen;

- complimenteert de burgemeester met het afnemen van de criminaliteit;
- vraagt welke initiatieven worden bedoeld met het verbinden van sport en sociaal domein;
- valt het op dat de wettelijke indicator van niet-sporters niet is gemeten en vraagt waarom dat 

niet is gebeurd;
- is benieuwd hoe het kan zijn dat in tijd van hoogconjunctuur het aantal uitkeringsgerechtigden 

stijgt, wat een vertraagde ontwikkeling zou zijn vanwege o.a. statushouders en naijleffecten; 
de SP wijst erop dat ook 841 mensen niet zijn toegelaten tot de Participatiewet en de uitkering; 
de VVD stelt slechts een vraag over het gestegen aantal uitkeringen;

- wil kinderen in arme gezinnen met werkende ouders bereiken en vraagt of dat is gelukt;
- valt de plus van € 91.000,- bij parkeerbelasting op vanwege het inhalen van achterstand door 

de nieuwe contractpartner en vraagt hoe dat is gebeurd;
- ziet de waardering voor bereikbaarheid slechts op een 6,5 staan, terwijl het streven een 7 is en 

wil zorgen voor aantrekkelijkheid van de binnenstad met de auto;
- onderstreept met zonnepanelen het probleem met hernieuwbare elektriciteit niet op te lossen 

en oppert de gedachte meer te doen met geothermie.

De ChristenUnie:
- dankt het college en ambtenaren met de heldere taal en het beantwoorden van vragen;
- vindt het onderscheid tussen programma’s en sterprogramma’s verwarrend;
- constateert dat de schuld niet zo gek is en de financiële kengetallen op groen staan; er is een 

uitstekend weerstandsvermogen ondanks een matige solvabiliteit; het positieve resultaat ligt 
aan incidentele meevallers, onttrekkingen uit reserves, niet uitgevoerde plannen en 
winstnemingen op grondexploitaties;

- wil ook naar het meerjarenperspectief bekijken en dat beschrijven in een 
continuïteitsparagraaf; gevraagd wordt of het college bereid is volgend jaar het financieel 
meerjarenperspectief mee te nemen in zijn beschouwingen;

- ziet de accountant zich zorgen maken over het eigenaarschap, zoals de externe inhuur; de 
fractie vraagt hoe het daar met het eigenaarschap zit, wie de regie heeft, of er te veel schotten 
zijn tussen afdelingen en welke waarschuwingselementen in het proces zitten om daarop goed 
te kunnen sturen;

- is teleurgesteld over de duurzaamheidsambitie; wellicht is er binnen de regionale 
samenwerking te weinig ambitie;

- vraagt waarom de fietscampagne stilstaat;
- wil in het jaarverslag 2019 het aantal opgeleverde woningen voor een- en 

tweepersoonshuishoudens laten opnemen;
- wil weten wat er aan duurzaamheid in 2018 is gerealiseerd;
- constateert dat veel gemeenten een stijging van de Wmo-aanvragen verwachten in verband 

met het abonnementstarief en dat is voor de fractie een aandachtspunt voor de komende tijd;
- vindt ontmoetingsfacilteiten bij de GGD prima; voldoende GGZ-deskundigheid in de wijken is 

een aandachtspunt voor de transformatieagenda welzijn en voor de nieuwe nota Buurten;
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- constateert voor vroegtijdig schoolverlaters een licht stijgende trend en vraagt of het college 
deze zorgelijke ontwikkeling kan bevestigen; volgens de Gooische Praktijkschool doet 
Hilversum het niet zo slecht;

- wil graag meer informatie over beschut werk bij jong en de samenwerking met werkgevers 
daarover; daarover is weinig in het jaarverslag opgenomen en wellicht kan de commissie een 
keer daarover praten;

- vind het waarderingscijfer 7 voor het Sociaal Plein goed, maar dat is niet goed genoeg om tot 
de beste sociale pleinen van Nederland te horen; is bang dat de tevredenheid zal dalen in 
verband met lange wachttijden;

- is blij met de plaats van de preventieve jeugdhulp bij ondersteuning van jonge gezinnen;
- ondersteunt de integrale aanpak bij het tegengaan van jongerenoverlast;
- benadrukt dat bij overlast tijdens de ramadan ook de moskeeën een taak hebben.
- vindt de lagere realisatie op het punt van bereikbaarheid niet zo’n gek teken; wellicht kunnen 

kpi’s over bereikbaarheid met het OV en de fiets toegevoegd worden en die een 8 worden 
gegeven; daarop zou dan beleid te maken zijn; de SP wil zich daarbij aansluiten;

- kwalificeert het Dudok monument als een beukennoot; suggereert na twee keer overhevelen 
een bedrag naar de algemene reserve over te hevelen; de SP wijst op regels in de Financiële 
verordening over reserves.

GroenLinks:
- vindt het goed terug te kijken naar inkomsten en uitgaven en te bezien of gelden op orde zijn;
- stelt vast dat de gemeente in control is en er goedkeuring is van de accountant;
- constateert een nadelig resultaat van ruim € 1 miljoen ten laste van de algemene reserve;
- gebruikt duurzaam, zorgzaam en levendig als speerpunten;
- meent dat het planningsoptimisme beter moet;
- wil de dramatische externe inhuur van 17% omlaag krijgen en hoopt voor 2020 de organisatie 

gezonder te krijgen met maximaal 10% externe inhuur;
- informeert naar de stand van zaken van verduurzaming van gemeentelijk vastgoed en oppert 

de gedachte om dat onderwerp te koppelen aan verduurzaming van schoolgebouwen;
- is teleurgesteld over de campagne Fiets, waarbij slechts 7 mensen overstapten van de auto naar 

de fiets en hoort graag hoe de aanpak verbetert;
- valt het op dat de risicoanalyses van Crailo verschillen in de drie betrokken gemeenten en 

vraagt of risicoanalyses in gezamenlijkheid worden gedeeld;
- vindt de onzekerheden in het sociaal domein een belangrijk punt van aandacht; het zijn open 

einderegelingen; budgetten zijn bij peuterspeelzalen en schuldhulpverlening onbenut 
gebleven; door de poortaanpak zijn 841 niet in de bijstand gestroomd en GroenLinks wil nader 
onderzoek naar waar zij zijn gebleven;

- informeert naar de buurtagenda en participatie in de buurten; het percentage van mensen dat 
zich met de buurt verbonden voelt is gedaald; hier blijven kansen liggen;

- is blij dat Hilversummers zich in 2018 veiliger voelden, wat wordt gestaafd door dalende 
misdaadcijfers; milieucriminaliteit krijgt eindelijk aandacht in het Integraal Veiligheidsplan;

- ziet het aantal geregistreerde problematische jeugdgroepen met 40% dalen;
- vraagt aandacht voor de Stichting Fitin die moeilijk werk doet voor de doelgroep en stelt het 

op prijs als er voor de raadsvergadering antwoord komt op het vinden van middelen voor het 
hervatten van activiteiten van die stichting’

- kan zich voorstellen na te gaan of er een andere bestemming is voor gelden voor het Dudok 
monument, maar die moet wel passen bij Dudok; Dudok leeft namelijk onder alle inwoners; 
het budget mag dus niet zomaar vrijvallen en te denken valt aan een digitale experience bij het 
nieuwe Stationsplein; de PvdA informeert naar tips hoe fietsresultaten te verbeteren zijn en 
vraagt hoe GroenLinks staat tegenover een fontein bij het Stationsgebied; GroenLinks wil 
kijken naar een gezamenlijk plan, mogelijk een fontein of een architectuurbus; de gemeente 
moet communiceren en niet te passief zijn met betrekking tot fietspromotie;

- suggereert een gezamenlijke commissie Economie en Bestuur waar meer mogelijkheden tot 
samenwerking in de regio worden onderzocht.
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Hilversums Belang:
- wil dat Hilversummers betrokken zijn en stelt voor ambtenaren een meer actieve rol te geven 

en burgers uit te nodigen om hun ideeen te inventariseren en naar voren te brengen;
- staat voor open en heldere communicatie;
- wil terughoudend zijn met digitaliseren vanwege ondoorzichtigheid wat bedrijven willen met 

gegevens voor Smart City; de gemeente bezit hierover ook onvoldoende kennis en moet die 
uitbesteden aan andere bedrijven; 

- vraagt zich af in hoeverre de gemeente nog invloed heeft op het Media Park;
- denkt dat Hilversum opleidingsmogelijkheden voor zorg op Monnikenberg uitstekend zou 

kunnen ondersteunen.
- vraagt wanneer de woonnota voor 1.000 woningen er komt;
- ziet niet in wat de toegevoegde waarde is van de uitbestede Hilversum City Markering; dat 

beleid kan men terughalen naar de gemeente; 
- spreekt zorg uit over de HOV en wil een plan voorgelegd zien aan de raad zodat hulpdiensten 

hun rol kunnen blijven uitvoeren; 
- vraagt aandacht voor te korte invoegstroken, waar in een halfjaar al zes ongelukken hebben 

plaatsgevonden;
- ondersteunt veilige fietsroutes en wil ook fietsbruggen bekijken naast fietstunnels bekijken; 

wellicht kan zo een snel fietsrondje bereikt worden;
- complimenteert het college en de ambtenaren met de goedkeurende accountantsverklaring;
- vraagt aandacht voor de financiële kwetsbaarheid; er is onvoldoende grip op uitgaven van het 

sociaal domein; de inkomsten van Anna’s Hoeve vallen weg in 2021 en het college meldt zelf 
dat meerjarenvoorspellingen bijstelling behoeven;

- gaat uit van een sluitende meerjarenbegroting en vraagt of het college zich gaat inzetten voor 
verlaging van schulden en exploitatielasten;

- vraagt of het minder en efficiënter kan op het sociaal domein; de totale organisatie versterken 
kan ook door efficiënter werken en sturen; de totale personeelkosten zijn nu € 55 miljoen en 
het streven kan zijn die te verminderen met 10%; ook wil de fractie een kosten-batenanalyse 
loslaten op subsidies van € 14 miljoen; daarnaast zouden ook de inhuurkosten moeten worden 
bekeken; de PvdA vraagt of bezuinigen op subsidies het doel is of Hilversums Belang 
bepaalde doelen niet meer wil nastreven met subsidies; Hilversums Belang wil een kosten-
batenanalyse, zij wil niet à priori bezuinigen maar een gevoel krijgen bij kosten en baten en 
vraagt of het college zich daarvoor wil inzetten;

- vraagt aandacht voor uit het oog verloren partijen, zoals Stichting Hilversum Marketing en 
vraagt commissiebehandeling daarvan op 28 augustus a.s. aan.

Wethouder Walters:
- vindt dat het college in 2018 een mooie prestatie heeft neergezet en veel cijfers ook heel goed 

zijn;
- heeft soms met onderbesteding te maken bij projecten; bij het sociaal domein is het nodig 

betere rapportages te maken, waarmee het college in oktober terugkomt;
- pakt inkomende subsidies na de zomer beter op en gaat die beter managen;
- vindt het belangrijk op datalekken meteen actie te zetten en krijgt daarvan meteen melding; 

komt en zegt toe een meerjarenplan voor privacy en security op te stellen en in de tweede helft 
van 2019 te bespreken met de raad (T19/98);

- verklaart de € 16 miljoen bij vlottende activa door het project Crailo;
- gaat eerst kijken wat de houdbaarheidstest van de VNG inhoudt en laat de raad weten wat het 

college daarmee doet; de ChristenUnie veronderstelt dat het college de oude 
houdbaarheidstest al doet; wethouder Walters geeft inzicht in de kengetallen; er schijnt ook 
een soort stresstest te zijn; 

- is fors bezig met vrijwilligers; er is een goed lopend overleg van de vrijwillige 
thuiszorgorganisaties, die worden gestimuleerd samen te werken en kennis te delen;

- heeft in de reactie op de managementletter laten weten welke acties het college daarop doet;
- meent dat de overhevelingen Dudok monument, Kerkbrink en regionaal mediafonds wel aan 

de regels voldoen; de SP wijst op afspraken in de Financiële verordening en stelt dat alleen het 
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bestedingsdoel vermelden niet voldoende is; wethouder Walters wijst op het concrete plan 
voor de Kerkbrink dat onlangs is gepresenteerd; ook voor het regionaal mediafonds zijn er 
stappen in ontwikkeling; de PvdA zag dat overheveling van de mobiliteitsgelden volgens het 
college tegen het beleid ingaat en verzoekt om de politieke overweging dan ook mee te geven; 
wethouder Walters reageert dat overheveling van gelden voor  het Dudok monument expliciet 
aan de raad wordt voorgelegd; voor mobiliteit is een expliciet plan neergelegd, zoals ook voor 
de Kerkbrink en het regionaal mediafonds; de SP zag dat de accountant heeft vermeld dat bij 
het regionaal mediacentrum afwijkend is gehandeld;

- maakt vanaf volgend jaar extra personeelskosten voor projecten en het sociaal domein om 
ambities waar te kunnen maken; de SP verzoekt de wethouder in te gaan op haar vraag over 
inhuur; wethouder Walters vermeldt dat wethouder Wolthers daarop terugkomt;

- wil € 66.000,- voor mantelzorg niet overhevelen naar het nieuwe jaar, omdat er structureel 
geld in 2019 voor mantelzorg beschikbaar is;

- heeft € 57.000,- aan onderbesteding bij de transformatie Wmo geconstateerd en vindt dat 
jammer; wil bezien het geld in de toekomst volledig tel benutten; dat gaat ook veel over 
ontmoeten in de wijken;

- verwacht steeds beter te worden in realistisch begroten; jaren terug hield de gemeente over op 
de Wmo en nu zijn er tekorten; bezien wordt dat de cijfers van de regio eerder worden 
verkregen om goed te kunnen ramen; de SP vraagt of het college zal begroten wat de regio 
adviseert te begroten en niet lager; wethouder Walters kijkt echt naar wat het college vindt dat 
de beste inschatting is; de PvdA vraagt wat het college vindt van de inschatting dat de Wmo-
uitgaven vorig jaar een enkelvoudige hoge piek betroffen; wethouder Walters heeft de 
substitutie verwijderd en gaat bekijken in hoeverre tekorten structureel of incidenteel zijn; 
voor deze opgave staat elke gemeente en geen enkele gemeente kan het Wmo-geld precies 
begroten;

- legt uit dat een bedrijf in die zin met de gemeente verschilt dat de gemeente niet failliet kan 
gaan en ook een kadernota heeft, waaraan continuïteit is te zien; een bedrijf heeft die niet en 
daarom heeft een bedrijf een continuïteitsparagraaf;

- is aan de slag gegaan met het eigenaarschap en wil het team versterken, zodat administratie en 
beheer strakker worden; de ChristenUnie vraagt of een betere regie de externe inhuur en ICT-
kosten kan beperken; wethouder Walters is voornemens bij de komende begroting ICT-
budgetten te centraliseren;

- kan moeilijk inschatten welk gevolg het abonnementstarief voor Wmo heeft;
- kan vragen over Fitin niet voor de raadsvergadering van 10 juli a.s. beantwoorden en heeft 

daarvoor een paar weken nodig;
- gaat voor een meerjarig sluitende begroting; als dat betekent dat de lasten lager moeten zijn zal 

het college dat doen; expliciete sturing daarop is er niet; het college wil gewoon het 
collegeprogramma uitvoeren; hetzelfde geldt voor de gemeentelijke schuld en subsidies van 
€ 14 miljoen; in september volgt een overzicht waar subsidies heen gaan; er is een heel kleine 
taakstelling omdat er niet wordt geïndiceerd; veel subsidies zijn gemandateerd aan de 
portefeuillehouders en subsidies zijn dus hun afweging; het college kijkt of bij elke subsidie 
genoeg wordt terugverkregen;

- merkt op dat er in de kadernota een evenwicht is tussen structurele lasten en structurele baten 
en haar plan is dat ook bij de begroting te hebben.

Wethouder Voorink:
- zegt toe nu echt werk te gaan maken van buurtspelen en kijkt of die ook regionaal kunnen 

plaatsvinden (T19/100);
- zegt toe de stand van zaken wat betreft het gevel- en herstelfonds in de Herenstraat en de 

Leeuwenstraat na te gaan en die aan de commissie te doen toekomen (T19/101);
- zegt dat de samenwerking tussen het sociaal domein en sport gestalte heeft gekregen via de 

bridgebond; op kleinere schaal zijn met sportclubs afspraken gemaakt om mensen met een 
behoorlijke afstand tot de arbeidsmarkt als vrijwilliger te activeren bij sportclubs; daaraan 
doen tot nu tot 10 tot 15 mensen mee;

- beschikt niet over nieuwe cijfers, omdat er de laatste jaren geen meting is gedaan.
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Wethouder Jaeger:
- wijst erop dat bij Ictone eigenlijk alleen vrijwilligers een rol spelen;
- stelt het teleur dat Hilversum Alive dit jaar niet is doorgegaan; veel partijen waren daarmee 

bezig; het is een breder initiatief dan alleen horeca;
- herinnert aan het idee een monument voor Dudok op te richten dat onderscheidend zou moeten 

zijn; dat kan men alleen doen met externe financiering; het Dudok Architectuur Centrum is 
druk bezig om die financiering rond te krijgen; 

- pakt met genoegen regie met betrekking tot het Dudok monument als de raad hem daartoe 
oproept; het is aan de raad om te bepalen of het geld voor het Dudok monument als een 
beukennoot is te kwalificeren; het college staat achter het overhevelen van het geld voor het 
Dudok monument; 

- wijst erop dat in 2017 de bezoekers van bioscoop View in cultuurbezoekers zijn meegeteld en 
in 2018 niet; hij zegt een toelichting op de culturele bezoekersaantallen toe, waaruit blijkt dat 
ook 2018 een groei laat zien (T19/102);

- constateert dat de regionale inzet op cultuureducatie niet bevredigend was, zodat Hilversum 
haar eigen plan gaat trekken, met als een van de belangrijke partijen het Metropole Orkest;

- is van mening dat er wel degelijk een plan ligt voor de Kerkbrink en op 4 juli daarop in de 
bibliotheek een uitgebreide toelichting wordt gegeven; de PvdA weet dat de buurtbewoners 
daarvoor niet zijn uitgenodigd; wethouder Jaeger heeft een uitnodigingsbrief gezien aan 
bewoners die men voornemens was in hun brievenbussen te doen; de SP meent dat het college 
en de raad niet tot een plan hebben besloten ten aanzien van het mediafonds en de Kerkbrink; 
wethouder Jaeger wijst p het plan van drie culturele organisaties voor de Kerkbrink, die op 4 
juli een voorlichtingsavond organiseren; er zijn geen indicaties dat er onvoldoende plaatsen 
zijn; het college omarmt het plan en vindt dat geld overheveling behoeft;

- wijst erop dat het mediafonds is gebaseerd op een motie en dit jaar daaraan gestalte zal worden 
gegeven; gelden komen voort uit de Ziggo-gelden en zijn niet overal voor te gebruiken; het 
college is daarover eerst in overleg met Ziggo voor het verkrijgen van goedkeuring getreden; 
op de plannen voor het regionaal mediafonds komt hij terug in het derde kwartaal van 2019 
inclusief de voorwaarden op basis waarvan uit het fonds wordt uitgekeerd (T19/103); hij heeft 
begrepen dat een stichting is opgericht;

- doet niet genoeg aan winkelleegstand, maar wel meer dan voorheen; er wordt direct gepitched 
op individuele ketens die er nog niet zijn, maar resultaat volgt pas op wat langere termijn;

- heeft op het gebied van ruimtelijke ordening met een bestemmingsplan invloed op het Media 
Park; in augustus zit het college met de nieuwe eigenaren aan tafel om te horen wat de plannen 
daarvoor zijn;

- heeft veel contact over het bedrijventerrein in Kerkelanden en het Havenkwartier; in 
november/december komt hij met een commissievoorstel en een economische doorkijk over 
alle werklocaties, wat er leeft, wat er moet gebeuren en hoe het zit met ruimte; er wordt nu 
geschakeld op het afvalprobleem aldaar (T19/104); of de reserve daarvoor gebruikt wordt laat 
hij nog weten.

Wethouder Kastje:
- vindt het onterecht innemen van restafvalcontainers spijtig, maar binnen de VANG komt het 

tot minder restafvalcontainers;
- kondigt binnenkort een nieuwe GAD-meter aan over wat de GAD heeft gedaan, die voor het 

college aanleiding is voor een gesprek over weergave van prestaties en kpi’s; 
- vindt het aantal aansluitingen van gebieden op ondergrondse containers door de GAD wat 

optimistisch weergegeven;
- stelt dat de communicatie van de GAD wat proactiever kan;
- zegt een terugkoppeling van het gesprek met de GAD aan de raad in een begeleidende brief 

toe (T19/106);
- kondigt een uitgebreide evaluatie van de GAD aan in het derde kwartaal van 2019; een 

regionale bijeenkomst vindt naar verwachting in november plaats en daarover zal hij de 
commissie nog in kennis stellen;
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- laat weten dat 14% hernieuwbare energie opwekken via zonnepanelen in 2020 niet haalbaar is, 
omdat het percentage nu 2 is; de ChristenUnie zegt dat het college dan het gerealiseerde 
percentage moet vermelden; wethouder Kastje reageert dat volgend jaar in de regionale 
energiestrategie de mogelijkheden van opwekken worden nagegaan; in de Begroting 2020 
wordt een realistischer beeld van duurzame opwek gegeven (T19/107);

- was al van plan een onderverdeling van het aantal opgeleverde nieuwbouwwoningen te geven; 
de PvdA vraagt of het aantal nieuwbouwwoningen voor- of achterloopt; wethouder Kastje 
constateert dat het aantal gerealiseerde middenhuurwoningen te langzaam gaat en binnenkort 
ook een nota over de woonagenda volgt.

- heeft in de brief de woningbouwgegevens van de corporaties gebruikt, terwijl in de 
jaarrekening de CBS-cijfers zijn vermeld; de VVD vraagt of de getransformeerde woningen 
ook in de kpi zitten; wethouder Kastje laat dat nog weten;

- Laat weten dat de verduurzaming van de scholen wordt opgepakt in het IHP.

Wethouder Wolthers:
- verwacht de evaluatie over onderwijskansenbeleid in oktober/november;
- slaat de handen met de burgemeester ineen om verkeersveiligheid aan te pakken;
- heeft te ontvangen subsidies goed in het vizier en vraagt die ook daadwerkelijk aan als die 

kunnen worden verkregen;
- laat weten dat de fietscampagne in 2018 is afgerond en voor verbetering vatbaar is; er zijn 

plannen voor een fietsmakelaar en daarover komt zij bij de commissie terug, waarbij ook naar 
de subsidiemogelijkheden worden gekeken;

- vindt maximaal 10% externe inhuur niet haalbaar en bijna onmogelijk, gezien de benodigde 
expertise en de uitdagingen in de buitenwereld; nu is dat percentage 17 en de gemeente 
benchmarkt nu; gemeenten van de grootte van Hilversum zitten op 18% externe inhuur;

- stuurt strak op externe inhuur en het daarmee gemoeide geld; waar het kan gaat haar voorkeur 
naar vaste aanstellingen, maar waar nodig doet zij het met externe inhuur; de SP vraagt op 
welke afdelingen externe inhuur precies zit; wethouder Walters zegt dat externe inhuur op 
Sociaal Plein, projectcapaciteit, tijdelijk in te vullen functies en een aantal specialismen bij 
tijdelijke projecten. Zegt toe een overzicht van alle inhuur waar de gemeente Hilversum 
gebruik van maakt te sturen naar de raad (T19/108);

- vervolgt dat wachtgeld voor wethouders een wettelijke regeling is, evenals de voorzieningen; 
de SP wil inzicht in de activiteiten van de gemeente om ex-wethouders naar werk te 
begeleiden en vraagt om welke aantallen het gaat;

- bevestigt dat preventieve coaching niet is ingekocht; wel zijn cursussen gegeven op het mbo-
college in het kader van schuldhulpverlening; ook hebben medewerkers Sociaal Plein 
gecoacht;

- licht toe dat het aantal uitkeringen is gestegen vanwege een naijleffect en vanwege 
statushouders; de VVD vraagt hoe lang dat naijleffect zorgt voor meer uitkeringen; wethouder 
Wolthers verwacht aan dat naijleffect een einde te kunnen maken;

- legt uit dat kinderen worden geholpen met kindpakketten in het kader van het minimabeleid; 
er zijn meer kinderen geholpen met de Klijnsma-gelden;

- is overgegaan naar een andere partner die meer naheffingsaanslagen parkeren oplegt, 
waardoor de inkomsten stijgen; de VVD wil precies genoeg handhaven zodat mensen hun 
gedrag aanpassen; interessant is of de nieuwe partner als een bezetene meer of hogere 
bekeuringen is gaan uitdelen; wethouder Wolthers antwoordt dat het beleid is te handhaven 
op waar er verkeerd geparkeerd wordt; zij is tevreden over de nieuwe partner, die meer baten 
oplevert, maar die extra baten zijn geen doel op zich;

- is bezig met het doorontwikkelen van de organisatie, waarbij eigenaarschap centraal staat; er 
wordt gewerkt met regietafels en om daar portefeuilleoverschrijdend zaken aan te pakken; 
eigenaarschap wordt daar geadresseerd;

- neemt beschut werk mee in de benchmark en kpi’s van het sociaal domein;
- wil kpi’s voor OV en de fiets meenemen in het in het najaar te starten mobiliteitsonderzoek, 

waar fiets en OV zeer prominent aan bod komen;
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- blijkt het dat mensen die niet in de bijstand worden toegelaten vaak andere inkomsten hebben; 
de nieuwe aanpak poort werkt met toegangscriteria; als mensen recht hebben op bijstand 
krijgen ze dat.

Wethouder Scheepers:
- kondigt op 4 juli a.s. een collegebrief over fietsparkeren aan;
- is bezig met het versterken van wijken via wijkgericht werken; het voorzieningenniveau wordt 

in de wijkagenda meegenomen;
- heeft ook zorg over het teruglopende percentage inwoners dat zich gesteund voelt bij het 

nemen van initiatieven; het college wil juist het tegenovergestelde; het college komt in het 
najaar met een uitvoeringsnotitie Buurt 3.0; hij hoopt dat die notitie dat percentage gaat 
opkrikken;

- ziet ook met lede ogen aan dat kastanjebomen verdwijnen door de kastanjebloedingsziekte; 
andere kastanjebomen planten betekent dat die ook ziek kunnen worden; bij de Groest gaat het 
niet alleen om de bomen, en hij stelt voor om daarnaar integraal te kijken met een 
herinrichtingsplan dat er overigens niet op korte termijn komt; dat brengt namelijk de nodige 
financiële consequenties met zich mee; de Groest is volgens hem een punt voor het volgende 
collegeprogramma; in de tussentijd gaat het om straten op een goede en smaakvolle manier 
vergroenen; de PvdA stelt vast dat op de Groest tot 2022 geen bomen herplant zullen worden;

- hecht veel waarde aan kunst in de openbare ruimte, waarvoor er ook een onderhoudsplan is; 
het gaat om vrij klein onderhoud, waarvoor een voorziening niet specifiek nodig is;

- laat de tijdelijke inrichting van het Stationsgebied graag over aan Hilversum Marketing; bij de 
nadere uitwerking van het stedenbouwkundig plan zal er zeker ruimte zijn voor water;

- deelt mee dat er bij Crailo momenteel geen grote risico’s zijn en die staan in de risicoparagraaf 
van de gemeente Hilversum goed beschreven;

- gaat heel hard met het buurtenbeleid aan de slag en komt daarop in het najaar terug.

Burgemeester Broertjes:
- stelt vast dat Hilversum in cijfers en beleving veiliger is geworden; inbraken en jeugdoverlast 

zijn 40% afgenomen;
- merkt op dat buurten integraal worden veroverd en de gemeente vernieuwt; in Kerkelanden 

wordt de jeugdoverlast en drugsoverlast verkleind en werken disciplines samen; in Oost werkt 
men ook integraal, ook in het kader van ondermijnen; de raad wordt de komende jaren daarbij 
meegenomen. Zegt toe voor de begrotingsraad te komen met een voorstel omtrent 
ondermijnen (T19/109);

- wijst op een pop-up in Oost;
- wil extra mensen en middelen beschikbaar in de begroting opnemen tegen ondermijning;
- vertelt nog voor de zomervakantie cijfers over mensenhandel en prostitutie;
- heeft samen met wethouder Voorink een convenant vergunning en handhaving 18- 

ondertekend;
- stelt dat verkeersveiligheid in 2019 tot wasdom komt;
- heeft de ambitie ook voor de regio in 2020 een sluitende begroting te hebben.

Wethouder Walters:
- wijst erop dat het regionaal mediafonds geen overheveling betreft en de accountant de 

resultaatsbestemming niet beoordeelt;
- licht toe dat een nieuwe regel van het BBV zegt dat als men een bedrag uit de reserve wil 

halen dat ook moet doen, ook al is het bedrag nog niet nodig omdat men nog niet zover is; 
voor het regionaal mediafonds zou € 125.000,- voor een plan worden gehaald; dat plan 
vertraagt, zodat in de jaarrekening is opgenomen geen geld uit de reserve te halen, omdat het 
niet nodig is; de accountant zegt daarover dat niet mee te nemen is zijn oordeel omdat de 
nieuwe BBV-regel juist is ingevoerd toen het college daarmee bezig was.
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Tweede termijn
Hart voor Hilversum:
- mist in de paragraaf verbonden partijen Stichting Hilversum Markering en De Vorstin; 

wellicht moeten die stichtingen in een aparte paragraaf worden opgenomen; de PvdA meent 
dat men dan ook verantwoordelijkheid voor de besteding van de middelen naar zich toe trekt; 
Hart voor Hilversum wil dat niet en vraagt of de gemeente nog risico loopt ten aanzien van 
deze stichting.

De SP:
- vindt dat het college ‘18+’ prima heeft uitgevoerd en ziet met genoegen dat het 

doelgroepenvervoer mogelijk wordt inbesteed;
- ziet dat het convenant preventie huisvesting ‘Vroeg er op af wordt’ ingevoerd en is daarover 

blij;
- is blij dat de motie wordt uitgevoerd, waarbij De Vorstin met Versa en jongeren aan de slag 

gaat;
- wil specifieke organisaties, bijvoorbeeld die het ramadanvoetbal organiseert, in kwartalen 3 en 

4 extra geld geven;
- vraagt hoe de gemeente systematisch budgetbeheer en omgang met WNT-norm gaat 

aanpakken;
- vraagt of dit jaar de subsidieverordening te evalueren is.

De PvdA:
- vraagt waarom in het persbericht over de jaarrekening alleen melding is gemaakt van het 

positieve resultaat van € 3,3 miljoen en niet van € 1,7 miljoen na de resultaatbestemming.

De ChristenUnie:
- heeft geen bevredigend antwoord gekregen op de technische vraag over digitale platforms en 

vraagt of zij die op 10 juli kwijt kan in een beeldvormende sessie over buurten.

GroenLinks:
- ziet bij Crailo het risico van de geurcirkel bij de manege in Gooise Meren in Hilversum niet in 

de risicoparagraaf terug en in de stukken va Gooise Meren wel.

Wethouder Walters:
- antwoordt dat het met de rechtmatigheid goed gaat en de WNT wordt gecheckt en goed is 

bevonden; de SP ziet er volgens geen interne controle op de WNT-norm is en de gemeente 
daarop adviseert scherper te zijn; wat betreft het systeem van budgetbeheerbewaking is de raad 
aan zet; wethouder Walters bespreekt dat bij de managementletter en in de Audit- en 
rekeningcommissie en gaat daarop nu geen actie ondernemen;

- gaat de subsidieverordening niet evalueren;
- Zegt toe om te communiceren per wethoudersbrief over de subsidies welzijn en zorg (T19/99);
- vindt een titel dat Hilversum een negatief jaarresultaat heeft ook niet juist.

Wethouder Jaeger:
- stelt dat er bij Hilversum Marketing geen ander risico is dan bij een normale subsidierelatie; 

voor De Vorstin geldt hetzelfde, zij het dat die in een pand zit dat niet anders is te gebruiken; 
hij kan in een wethoudersbrief specifiek ingaan op de risico’s van De Vorstin (T19/105).

Wethouder Scheepers:
- zegt dat risico’s op kleine schaal beschrijven schijnnauwkeurigheid wekt; de risicoanalyse 

voor Crailo zit heel gedegen in elkaar, waarbij risico’s goed zijn beschreven en goed zijn 
weergegeven;
 gaat akkoord met het door de ChristenUnie stellen van een technische vraag over digitale 
platforms in een beeldvormende sessie over buurten.
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Advisering aan de raad over resultaatbepaling en resultaatbestemming 
Het CDA adviseert positief over de resultaatbepaling en maakt een voorbehoud op de 
resultaatbestemming.
Hart voor Hilversum, GroenLinks en Hilversums Belang adviseren positief over de 
resultaatbepaling en de resultaatbestemming.
De SP, de ChristenUnie en D66 maken een voorbehoud op de resultaatbepaling en 
resultaatbestemming.
De PvdA vindt beide voorstellen rijp voor de raad en maakt een voorbehoud over de 
resultaatbestemming.
De VVD is positief jaarcijfers en maakt voorbehoud over de resultaatbestemming.

De voorzitter sluit de vergadering om 23.46 uur.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie van
De griffier, De voorzitter,

S. Wannet. H.R. Jaarsma.


